
 

 

Recommendations for embroidering Rose flower with 3D element 

To get a beautiful embroidery, fabric should be well stabilized and fixed in the hoop. 

Рекомендации по вышивке Розы с 3Д элементом 

Для получения красивой вышивки, ткань должна быть хорошо стабилизирована и зафиксирована 

в пяльцах 

 

Embroidery of 3D element: 

Вышивка 3Д элемента: 

1.Put the water-soluble stabilizer in the embroidery frame. Embroider the first color, which will show 

the location of the appliqué. 

Запяльте водорастворимый стабилизатор в пяльцы. Вышейте первый цвет, который покажет места 

расположения аппликации. 

2.Put the cloth on the specified place. Embroider the second color - zig-zag. After this, you need to 

carefully cut the tissue close to the zig-zag line. Embroider the remaining design colors. 

Use the lower thread of the same color as the upper thread. 

Положите ткань на обозначенное место и вышейте второй цвет – зиг-заг. После этого аккуратно 

обрежьте ткань близко к линии зиг-зага. Вышейте оставшиеся цвета дизайна.  

Используйте нижнюю нить такого же цвета как и верхнюю. 

 

 



 

 

 

 
 

 

3.Remove the water-soluble stabilizer residues in warm water. Dry the 3D element. 

Удалите остатки водорастворимого стабилизатора в теплой воде и высушите 3Д элемент. 

 

 

 

 

 



 

 

Embroidery of Rose: 

Вышивка Розы: 

 

1. Embroider the first color of the design, which will indicate the location of the appliqué. 

Вышейте первый цвето дизайна, который укажет место расположения аппликации. 

               

 

2. Place the cloth on the specified places. Embroider the second color - zig-zag. After this, you need 

to carefully cut the tissue close to the zig-zag line. Embroider the remaining design colors. 

Except for the last color. Color number 9 will show the location of the 3D element. 

 

Положите кусочки ткани на указанные места и вышейте второй цвет – зиг-заг. После этого 

аккуратно обрежьте ткань близко к линии зиг-зага. Вышейте оставшиеся цвета дизайна, за 

исключением последнего цвета. Цвет номер 9 покажет место расположения 3Д элемента

 



 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

3. Place the 3D elements in the indicated place, then you can once again embroider color number 

9 to fasten the 3D petals. Embroider 10 color - this is the middle of a flower. 

 

Поместите 3Д элементы на указанное место, потом можете еще раз вышить цвет номер 9, 

чтобы закрепить 3Д лепестки. Вышейте 10 цвет – это серединка цветка. 

 

You can also sew 3D elements by hand, using beads to decorate the middle of the flower. 

Вы можете так же пришить 3Д элементы вручную, используя бисер или бусины для украшения 

серединки цветка. 

Now you can enjoy the beauty of your embroidery! 

Теперь вы можете наслаждаться красотой вашей вышивки! 

 


